

Request Form for HIV Education Materials

Red Ribbon Centre, Department of Health

衛生署紅絲帶中心

愛滋病教材索取表格

Notes to Applicants 申請者須知：

1. All materials can only be used for non-profit publicity and health education purposes.
所有教材只可作非牟利宣傳及健康教育用途。
2. The Government of the HKSAR (“the Government”) reserves the right to decide on the quantity of materials to be distributed.
香港特別行政區政府（簡稱「政府」）保留決定教材發放數量的權利。
3. No duplication or extraction is allowed for any materials provided without authorisation by the Government.
未經政府授權，不可複製或擷取教材內容。
4. Should you have any enquiries, please contact Red Ribbon Centre, Department of Health at 3143 7200.
如有疑問，請致電 3143 7200 聯絡衛生署紅絲帶中心。

Please indicate the quantity of health education materials requested in the appropriate boxes and return the completed form by **fax (2338 0534) or email (rrc@dh.gov.hk)** to Red Ribbon Centre, Department of Health. Our staff will contact you for arranging the collection.

請在適當方格填寫所需的宣傳品數量，然後**傳真 (2338 0534) 或電郵 (rrc@dh.gov.hk)** 至衛生署紅絲帶中心，本中心職員將聯絡閣下安排領取。

Collection Point 領取地點

Red Ribbon Centre, Department of Health

2/F, Wang Tau Hom Jockey Club Clinic, 200 Junction Road East, Kowloon

Barrier free access facilities are not available in this centre at the moment. For further enquiry, please contact Access Officer at Tel. (852) 3143 7222.

衛生署紅絲帶中心

九龍橫頭磡聯合道東 200 號橫頭磡賽馬會診所 2 樓

本中心暫時未設有無障礙設施。如有查詢，請致電 (852) 3143 7222 與無障礙主任聯絡。

Contact Person 聯絡人

Name: 姓名:	Rank: 職位:
Organisation & Department: 機構及部門:	
Telephone No.: 電話號碼:	Fax No.: 傳真號碼:
Email Address: 電郵地址:	Date: 日期:

Poster 海報

Description 介紹	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
<p>Get Tested for HIV 愛滋病毒 測一次</p> <p>(A2 /A3 size 大小)</p>	<p>Bilingual 中英文</p>	<p>A2 size 大小</p> <p>Copies/張</p> <p>A3 size 大小</p> <p>Copies/張</p>
<p>For your health, Get tested! HIV Testing Service website 為健康 做測試 HIV 測試服務網站</p> <p>(A1/A2 /A3 size 大小)</p>	<p>Bilingual 中英文</p>	<p>A1 size 大小</p> <p>Copies/張</p> <p>A2 size 大小</p> <p>Copies/張</p> <p>A3 size 大小</p> <p>Copies/張</p>

Information Card 資訊咭

Description 介紹	Language 語言	Requested Quantity 所需數量
<p>For your health, Get tested! HIV Testing Service website 為健康 做測試 HIV 測試服務網站</p> <p>(Finished size 對摺後大小: 90 x 54 mm 毫米)</p>	<p>Bilingual 中英文</p>	<p>Copies/張</p>